
 
 
Vragen CDA voor het vragenkwartier van de Raadsvergadering van 14 februari 2019 
 
Proosdijhal: herontwikkeling locatie voor jongerenwoningen? 
 
 
Op 12 november 2018 maakte de gemeente bekend dat zij de omgeving Proosdijhal in de tweede 
helft van 2019 wil herinrichten: 
https://www.aalsmeer.nl/wonen-leven/wegwerkzaamheden/vooraankondiging-herinrichting-
omgeving-proosdijhal 
 
Met deze herinrichting zijn flinke kosten gemoeid. 
 
In jaarverslag 2017 van de Exploitatie Sportaccommodaties Aalsmeer B.V dat op 1 november 2018 
ter kennisname aan de raad is gebracht valt echter te lezen onder het dictum: 
“Visie ontwikkeling en bespreking met de gemeente over: 
2. Sporthal De Proosdijhal dateert van 1981 en is zeer energie-onzuinig. Is her allocatie wenselijk en 
haalbaar?” 
 
Het CDA is zich ervan bewust dat het bedrag voor de uitvoering van de werkzaamheden van de 
omgeving al is vastgesteld maar later werd uit het jaarverslag van de ESA duidelijk dat de Proosdijhal 
zeer energie-onzuinig is. Gezien deze informatie ziet het CDA mogelijkheden om een aantal goede 
ontwikkelingen voor Kudelstaart in gang te zetten zodat: 
- er op korte termijn meer betaalbare woningen beschikbaar komen voor jongeren uit Aalsmeer en 
Kudelstaart; 
- de nieuwe sporthal energiezuiniger wordt; 
- gemeenschapsgeld efficiënt wordt ingezet, door eerst een goede visie te ontwikkelen voor deze 
locatie, alvorens hoge uitgaven worden gedaan. 
 
Dit brengt het CDA Aalsmeer Kudelstaart tot de volgende vragen: 
1. Wil het college toezeggen een onderzoek te doen of verplaatsing van de Proosdijhal naar 
bijvoorbeeld de Wim Kandreef (het perceel tussen RKDES en VZOD) mogelijk is en tevens te 
onderzoeken of de huidige locatie van de Proosdijhal op korte termijn ontwikkeld kan worden voor 
jongerenwoningen? Zo ja, wanneer kunt u de raad informeren over de uitkomsten? 
 
2. Wil het college toezeggen om de voorgenomen werkzaamheden herinrichting omgeving 
Proosdijhal uit te stellen totdat het onderzoek over de verplaatsing en ontwikkeling van 
jongerenwoningen met de raad besproken is? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
CDA Aalsmeer-Kudelstaart 
R. Buskermolen en L.B. Kabout 


